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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Vásárhelyi terv — füstbe ment terv?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérem, tájékoztasson, hogy az elkövetkezendő két esztend őben ,

1 ./ Milyen árvízvédelmi fejlesztéseket terveznek a Tisza fels ő szakaszán?

2./ Milyen gátakat építenek, mely szakaszokat kívánnak meger ősíteni?

3 ./ Jut-e pénz a Minisztérium költségvetéséb ő l a meglévő gátak állagának megóvására?

4./ Hány árvízi tározó átadását tervezik ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :
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